
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 4. 4. 2012

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Petr Lasák (od 17:50) Jakub Michálek, Tomáš Roskovec,
Jǐŕı Šejnoha, Marek Vyšinka

Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı
3. Organizace letošńıch voleb do SKASu
4. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 4. dubna, začátek 17:10, konec 17:58. Předsedá Jǐŕı Šejnoha.

1. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı

Ke schváleńı byly předloženy zápisy z 29. 2. a 28. 3., na návrh Jǐŕıho Šejnohy se hlasovalo
pouze o zápisu z 29. 2., aby měli všichni studentšt́ı senátoři možnost zápis z 28. 3. proj́ıt. Zápis
z 29. 2. byl schválen.

Schválen 5 – 0 – 0

3. Organizace letošńıch voleb do SKASu

Jǐŕı Šejnoha referoval o organizaci př́ıprav voleb. Loňský předseda volebńı komise David
Kolovratńık nebyl k sehnáńı, proto byl osloven Marek Radecki, který je ochoten letos volebńı
komisi předsedat. Diskutován byl termı́n a forma voleb, zejména délka trváńı. Většina senátor̊u
se shodla, že dvoudenńı volby by zajistili mı́rně větš́ı účast, a proto by byly lepš́ı, ale byl by
velký problém v sehnáńı dostatku člen̊u komise. Nakonec Marek Radecki po telefonu zdělil, že
neńı reálné sestavit komisi pro oba dny.

Usneseńı: SKAS MFF UK navrhuje dvoudenńı volby v termı́nu 9. a 10. května. Pokud se
nepodař́ı sestavit volebńı komisi na zajǐstěńı dvoudenńıch voleb, tak navrhuje volby jednodenńı.

Hlasováńı: 5 – 0 – 0

Usneseńı: SKAS MFF UK navrhuje na předsedu volebńı komise pro volby do SKASu na rok
2012-2013 Marka Radeckého.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

4. Různé

Jakub Michálek informoval, že se na Karlově Univerzitě řeš́ı jednotná loga fakult a je snaha
o změnu použ́ıváńı pravidel pro pečet’ UK, žádné konkrétńı dopady tohoto jednáńı ale zat́ım
nejsou známy. To by podle Jakuba Michálka mělo také ovlivnit možnost použ́ıváńı loga MFF
UK.

Petr Lasák informoval, že na nadcházej́ıćım zasedáńı AS (zahájeném okamžitě po zasedáńı
SKAS) předlož́ı děkanovi návrh na zvýšeńı stipendíı. Z časových d̊uvod̊u neměl možnost sv̊uj návrh
ostatńım člen̊um SKAS na zasedáńı představit.

zapsal Tomáš Roskovec


